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Vragen van lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Financiën over het bericht 
«Swapgeld duurt even» (ingezonden 4 januari 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Swapgeld duurt even?»1 

Vraag 2
Klopt het dat de wachttijd voor compensatie voor een rentederivaat bij de 
Rabobank in het slechtste geval kan oplopen tot anderhalf jaar? Klopt het dat 
de eerste brieven van de Rabobank met herbeoordelingen pas over een half 
jaar verzonden worden? Hanteren andere betrokken banken gelijksoortige 
termijnen? 

Vraag 3
Deelt u de mening van de Stichting MKB-Claim dat deze termijnen ongepast 
zijn, zeker omdat deze zaken al jaren duren en eerder nog werd gesproken 
over oplossingen medio 2017? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat deze termijnen in strijd zijn met het doel van het 
herstelkader om de betrokken ondernemers zo snel mogelijk een passende 
oplossing te bieden? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat ondernemers al lang genoeg op duidelijkheid en 
compensatie hebben moeten wachten en dat zij daarom allen in 2017 moeten 
kunnen rekenen op duidelijkheid? 

Vraag 6
Welke stappen bent u bereid te ondernemen om te bewerkstelligen dat alle 
gedupeerden nog in 2017 een herbeoordeling ontvangen die in overeenstem-
ming is met het herstelkader?

1 Telegraaf, 30 december 2016
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